
 
 

Geachte ministers, 

 

Om mee te beginnen: als Jongerentaskforce zijn wij blij met het nieuwe actieprogramma dat door 

Hugo de Jonge en Sander Dekker is gepresenteerd. Dat komt zowel door de punten die in het 

actieprogramma worden beschreven, maar vooral ook door het feit dát er een nieuw programma is. De 

afgelopen jaren is er namelijk veel gebeurd, veel gedaan en veel geprobeerd, terwijl de cijfers nog 

geen echte verbetering laten zien. Kindermishandeling en huiselijk geweld komen simpelweg nog te 

vaak voor en we zijn daarom erg blij met de grote politieke aandacht die het thema krijgt.  

  In de bijna vijf jaar dat wij als Jongerentaskforce actief zijn, hebben wij de nodige 

programma’s, handreikingen, wetsvoorstellen en griffieverslagen voorbij zien komen. En hoe mooi de 

teksten soms ook klinken, altijd zijn wij op zoek naar: wat gaan kinderen en jongeren hier zelf van 

merken? Blijft het bij beleidstaal, of gaat dit voor de kinderen die thuis onveilig zijn ook echt een 

verschil maken? In het huidige actieprogramma zien wij een aantal veelbelovende punten terug, we 

lopen ze graag puntsgewijs met u langs: 

 

- Ieder kind geïnformeerd: hoera! Dit is een punt waar wij al jaren voor pleiten: kinderen 

wijzen op hun rechten, hen vertellen dat geweld in de opvoeding niet normaal is en vooral ook 

waar zij naar toe kunnen. Heel goed om te lezen dat dit gaat gebeuren. Wel vragen wij ons af 

hoe elk kind met deze boodschap gaat worden bereikt en ook hoe vaak deze boodschap op 

school wordt herhaald. Hier denken wij uiteraard graag over mee. 

- De aandacht voor scholing en het gebruik van de meldcode is ook heel goed om te lezen: 

opnieuw een punt waar wij jarenlang voor gepleit hebben. Het is zó belangrijk dat de 

volwassenen om ons heen weten waar zij op moeten letten en hoe zij moeten handelen. Nog te 

vaak horen we verhalen van kinderen die jarenlang signalen afgaven, maar waar niemand aan 

de bel had getrokken. Met dit actiepunt kan echt een verschil worden gemaakt. 

- Er wordt expliciet genoemd dat elk kind recht heeft op altijd passende hulp – een hele 

verbetering ten opzichte van wat we een aantal jaar geleden in het ‘G4’ onderzoek lazen, over 

dat 60% van de kinderen überhaupt geen hulp kreeg! 

- We zijn blij om te lezen dat er aandacht komt voor het verbeteren van het welbevinden van 

slachtoffers van geweld. Dit vinden wij heel belangrijk: niet alleen aandacht voor of het 

‘proces’ goed loopt, maar ook hoe het met ons gaat. Écht gaat. In ons laatste onderzoek ‘Ik 

heb al veel meegemaakt’ hebben wij ervaring opgedaan met het meten van dit welbevinden. 

We zijn heel benieuwd naar uw plannen en denken hier uiteraard ook graag met u over mee.  

- De aandacht in het plan voor sociale steun is voor ons ook heel belangrijk: we vinden het heel 

fijn als er een volwassene écht voor ons kan zijn, samen of naast een hulpverlener die 

(hopelijk) tijdelijk is. Met name school is voor ons een hele belangrijke plek: eigenlijk 

iedereen die we spreken heeft wel een juf of meester gehad die er écht voor hem of haar is 

geweest. Dat gunnen we elk kind, zeker als het thuis niet altijd veilig is. 

 

Naast dat dit plan veel goede punten bevat, is er met name één punt dat we missen: duidelijke 

informatie. Want uit alle verhalen die wij van kinderen en jongeren horen, komt naar voren hoe 

belangrijk het is dat iemand je vertelt wat er gaat gebeuren, wie er wanneer wat gaat doen en vooral 



ook dat het niet jouw schuld wanneer je verwaarloosd wordt of als je moeder psychisch ziek is. In het 

plan lezen we hier niets over, of valt dit misschien binnen het programma ‘ieder kind geïnformeerd?’  

 

Wij kijken erg uit naar de uitvoering van uw plannen en zijn nogmaals heel positief gestemd dat u zo 

duidelijk en ambitieus inzet op dit thema. Wij maken ons hier als jongeren ook al jaren hard voor, en 

doen dat komende periode graag ook mét u. 

 

Met vriendelijke groet, 

De Augeo Jongerentaskforce 

 


